



Travel Period :  
01 April 2024 - 31 March 2025

# 8D Let's Go Busan Explore Tour



## HIGHLIGHTS

- **Busan:** Gamcheon Culture Village, Haeundae Blue Line Park, Busan X The, International Market and BIFF Square, Bay 101
- **Gyeongsangbuk-Do:** Pohang Spacewalk, Homigot a win-win hand, Guryongpo Japanese House Street, Woljeonggyo Bridge, Bulguksa Temple, Donggung Palace and Wolji Pond, Andong Hahoe Folk Village
- **Daegu:** E-World, DangDang Chicken DIY, Daegu Hanok Starbucks Café, DongSeongRo Shopping Street
- **Gyeonggi-Do:** Fruit Picking Session (*Seasonal*)
- **Seoul:** Seoul Station Lotte Outlet, Gyeongbok Palace with Hanbok, Bukchon, Painter Hero Show, Gwangjang Market, Myeongdong, Hongik University Street, Korean Cosmetics Showroom, Korean Ginseng Showroom, Healthy Liver Showroom



## MEALS

- 6 Breakfast | 5 Lunch | 5 Dinner



## ACCOMMODATION

- 4-Stars







Gyeongbok Palace | 景福宮

## 01 SINGAPORE > INCHEON (SEOUL)

- Assemble at Singapore Changi Airport and begin your holiday with a pleasant flight to South Korea.

## 02 INCHEON (SEOUL) = BUSAN ( BY KTX )

*Meals on Board | Gamjatang Lunch | Homemade Tofu Stew Dinner*

- **Bukchon** - Visit the well-preserved houses of Bukchon are well worth visiting. Some of the houses are actual residents of artists; craftsmen; weavers while others have opened up as cultural centres and traditional tea houses.
- **Seoul Station Lotte Outlet** - Where you can get a wide range of discounted branded merchandise at affordable prices.



Gamcheon Culture Village | 甘川洞文化村

## BUSAN

*Hotel Breakfast | Busan Speciality Pork Lunch | Lobster Dinner*

- **Gamcheon Culture Village** - Is a town within Gamcheon-dong, Saha District, Busan, South Korea. The area is known for its layered streets, twisted labyrinth-like alleys, and brightly painted houses, which have been restored and enhanced in recent years.
- **Haundae Blue Line Park (Capsule Train)** - Is a picturesque eco-friendly coastal attraction that was created by reforming an abandon closed railway. You can expect a slow smooth moment of enjoyment as you see the beautiful views.
- **Busan X The Sky** - An observatory deck which takes you from the 98th to 100th floors of the Landmark. You can enjoy the thrills of walking across SHOCKING BRIDGE, a transparent bridge high in the sky!
- **International Market and BIFF Square** - That promotes the advancement of Korea's film industry and contributed to Busan's newly transformed district as an international cultural tourist city.
- **BAY 101** - A beautiful place to view the nightscape in Busan City.



Pohang Spacewalk | 浦項天空步道

## BUSAN - GYEONGJU

*Hotel Breakfast | Budae jjigae Lunch | Sweet Pumpkin Duck Dinner*

- **Pohang Spacewalk** - Is a trekking trail 333 meters high with 717 steps. Curved steel frame with bright lightings portrays the symbol of Pohang "the city of steel and light". You can enjoy a 360-degree panoramic view of the city.
- **Homigot a win-win hand** - It is one of the most scenic and breath-taking view. Enjoy with a fresh brewed coffee in hand (*own expense*) and go for a stroll outside terrace garden where you can gaze out on the beauty of Chuncheon.
- **Guryongpo Japanese House Street** - Is where the Japanese who came to Joseon lived after the 'Joseon-Japan Trade Treaty' was signed between Joseon and Japan in 1883.
- **Woljeonggyo Bridge** - Located in Gyo-dong, Gyeongju is built during the Unified Silla period.
- **Bulguksa Temple** - a UNESCO Heritage Site. Is a major architecture monument of the Shilla Kingdom built more than a thousand years ago (in AD 751).
- **Donggung Palace and Wolji Pond** - Formerly known as Anapji, is an artificial pond in Gyeongju National Park.



Woljeonggyo Bridge | 月精桥

## 05 GYEONGJU - DAEGU

*Hotel Breakfast | Korean BBQ Dinner*

- **E-World** - Is a theme park built around Woobang Tower in Daegu. The area around the tower was remodelled as a



European-style park.

- **DangDang Chicken DIY** - Have fun tasting Korean chicken made by your own hands.
- **Daegu Hanok Starbucks Café (FREE a cup of drink)** - You're in for a real treat! Starbucks Korea has just unveiled their brand-new outlet in Daegu, modelled after a gorgeous traditional Hanok with over 100 years of history!
- **Dongsung Ro Shopping Street** - One of the busiest shopping streets in Daegu where you will be able to find a lot of fashion apparels for everyone.

## 06 DAEGU - SEOUL

*Hotel Breakfast | Andong Jjimdak Lunch*

- **Andong Hahoe Folk Village** - It is a traditional village from the Joseon Dynasty.
- **Fruit Picking** - You can enjoy fruit picking of your favourite fruit depending on the season.
- **Myeongdong** - Shopping sensations in one of Seoul's main shopping and tourism districts.

## SEOUL

*Hotel Breakfast | Ginseng Chicken Soup Michelin*

## 07 Recommended | Oh Hyang Jokbal Michelin Recommended Dinner

- **Gyeongbok Palace with Hanok** - Take a walk around the palace built in AD 1394 during the Chosun Dynasty.
  - **Ginseng Showroom** - Which showcase various types of Koreans ginseng that was inherited from the olden days. You can also purchase good quality ginseng at the showroom.
  - **Local Cosmetic Shop** - Where Korea-manufactured beauty products are available at affordable prices.
  - **Gwangjang Market** - Is one of the best places to go for original Korean street food in Seoul.
  - **Painter Hero Show** - Is an innovative nonverbal performance that stages the entire process of painting, combined with incredible visual effects and a witty blend of miming, dance and comedy.
- \* Note: A levy of USD150 will be collected from each passenger who leaves the Seoul City tour group.*

## 08 SEOUL - INCHEON > SINGAPORE

*Hotel Breakfast*

- **Liver Showroom** - Well-known for its health products such as cordyceps and hukanbao miracle tonic.
- **Hongik University Street** - A vibrant and youthful street. It is popular for music, street art, galleries, cafes, and fashionable shops.
- Bid farewell to this beautiful country before transferring to the airport for the flight home.

### Remarks:

1. A minimum group size of 12 passengers is required for a confirmed departure. Group size of 11 and below will solely be at the discretion of LGE Travel and passengers need to accept the arrangement.
2. The sequence of the itinerary, flight schedules, meals and hotels are subject to change without prior notice in the event of unforeseen circumstances.
3. During major events, accommodation may be re-located to another city without prior notice.
4. In the event that a place of visit is fully booked or closed due to public engagement or bad weather conditions, it will be replaced with an alternative.
5. All guides are Chinese speaking, if a English guide is required, additional charges may applies.
6. Should there be any discrepancies over the English and Chinese Version of the Itinerary, we shall follow accordingly to the English Version.
7. We, as a Travel Agent shall not be held responsible in the event of a flight delay which can lead to disruptions in the itinerary.
8. Tour Fare does not Include All Airport Taxes, Fuel Surcharges, Visa Application Fees, Tipping, Porterage and all expenses of a Personal Nature.
9. For groups of 20 passengers and above, we will have a tour manager to accompany the tour throughout.



Daegu Hanok Starbucks Café | 大邱百年韓屋星巴克



Street Food | 街头食品



Painter Hero Show | 涂鸦秀

### SERVICE FEE & ADDITIONAL EXCURSIONS

1. Service Fees

**TOTAL**

**USD 80**





Capsule Train | 胶囊列车



Bulguksa Temple | 佛国寺



Busan X The Sky | 釜山X天空观景台

# 8天 韩国探索游 + 釜山

## 行程亮点

- 釜山: 甘川洞文化村, 海云台蓝线公园, 釜山X天空观景台, 国际市场和BIFF国际电影广场, 海湾101
- 庆尚北道: 浦项天空步道, 虎尾岬相生之手, 九龍浦日本人屋路, 月精桥, 佛国寺, 東宮與月池, 安东河户民俗村
- 大邱: 大邱 E-World 游乐园, 当当鸡制作, 大邱百年韩屋星巴克, 东城路
- 京畿道: 水果采摘
- 首尔: 首尔乐天奥特莱斯, 景福宫 + 韩服体验, 北村, 涂鸦秀, 广藏市场, 东大门市场, 弘益大学街, 高丽人参展览厅, 韩国化妆品展示厅, 护肝宝专卖店

## 膳食

- 6 早餐 | 5 午餐 | 5 晚餐

## 住宿

- 全程入住当地4星级酒店

## 服务费

- 总计 80 美金

## 01 新加坡 > 仁川 (首尔)

- 在新加坡樟宜机场集合, 乘搭客机飞往韩国 - 首尔。

### 仁川 (首尔) = 釜山 (乘搭 KTX 高速列车)

## 02 机上用餐 | 马铃薯炖猪骨风味午餐 | 自制炖豆腐晚餐

- 北村 - 参观北村保存完好的房屋非常值得一游。有些房子是艺术家、工匠和织工的实际居民, 而其他则作为对外开放的文化中心和传统的茶馆。
- 首尔乐天奥特莱斯 - 您可以以低格的价格购买到您心意的名牌产品。

## 釜山

### 03 饭店早餐 | 釜山猪肉风味午餐 | 龙虾大晚餐

- 甘川洞文化村 - 这是韩国釜山佐贺区甘川洞内的小镇, 以其分层的街道、扭曲的迷宫般的小巷和重新修复过的色彩鲜艳的房屋而著名。
- 海云台蓝线公园(胶囊列车) - 这个生态友好的沿海景点是通过改造废弃的封闭铁路建成的, 让您在宁静中欣赏美丽景色。
- 釜山X天空观景台 - 带您穿越98至100层的地标高楼, 尽情体验高空透明桥的刺激!
- 国际市场和BIFF国际电影广场 - 促进韩国电影产业, 推动釜山新转换区成为国际文化旅游城市。
- 海湾101 - 是一个可以观看美丽的釜山市夜景的地方。

## 釜山 - 庆州

### 04 饭店早餐 | 韩式部队锅午餐 / 南瓜燻鸭肉晚餐

- 浦项天空步道 - 是一条徒步步道, 高333米, 有717级台阶。弧形钢框架搭配明亮的灯光描绘出浦项“钢与光之城”的象征。您可以360度欣赏城市全景。
- 虎尾岬相生之手 - 它是日出节的标志性象征。左手在陆地, 右手在海洋。
- 九龍浦日本人屋路 - 1883年朝鲜与日本签订《朝日通商条约》后, 到朝鲜的日本人居住的地方。
- 月精桥 - 位于庆州教洞, 建于统一新罗时期。
- 佛国寺 - 联合国教科文组织世界遗产。是新罗王国的一座主要建筑纪念碑, 建于一千多年前 (公元751年)。
- 東宮與月池 - 旧称雁鸭池, 是庆州国立公园内的一个人工池塘。

## 05 庆州 - 大邱

### 饭店早餐 | 韩式烧烤晚餐

- 大邱 E-World 游乐园 - 建在大邱宇方塔中心的主题公园, 塔周围改建成欧式公园
- 当当鸡制作 - 品尝亲手制作的韩国鸡肉的乐趣。
- 大邱百年韩屋星巴克 (赠送一杯饮料) - 星巴克韩国在大邱推出了仿古韩屋风格的独特分店, 您一定会喜欢!
- 东城路 - 大邱最繁忙的购物街之一, 在这里您可以找到适合每个人的时尚服装。

## 06 大邱 - 首尔

### 饭店早餐 | 安东炖鸡风味午餐

- 安东河户民俗村 - 这是朝鲜王朝传统村庄。
- 水果采摘 - 您可随季节采摘心爱水果。
- 明洞 - 将在首尔主要购物旅游区之一消费。

## 首尔

### 07 饭店早餐 | 人参鸡汤米其林推荐午餐 | 五香猪脚米其林推荐晚餐

- 景福宫 - 前往首尔市参观建于1394年的。体验试穿传统的韩国服装。
- 高丽人参展览厅 - 它展示了各种类型的高丽参。您也可以在展厅购买优质的人参。
- 韩国化妆品展示厅 - 学习护肤和购买经济实惠的韩国化妆品。
- 广藏市场 - 是在首尔品尝正宗韩国街头美食的最佳去处之一。
- 涂鸦秀 - 是一种创新的非语言表演。是一部以绘画为素材重现了童年所憧憬的英雄人物, 并添加轻松愉快的喜剧结合了精彩的舞蹈, 是多彩的新概念艺术表演。
- \*注意: 所有参加韩国配套的旅客们不可在半途离团。导游将会向每一位自行离团的游客们索取美金150元的离团费用。

## 08 首尔 - 仁川 > 新加坡

### 饭店早餐

- 护肝宝专卖店 - 众所周知的保健产品如冬虫夏草和护肝宝奇迹补品。
- 弘益大学街 - 这里有音乐, 街头艺术, 画廊, 咖啡馆和时尚商店非常受欢迎。
- 然后前往机场搭乘航班回家。

备注:

- 确认出发的最少团体人数为12人。如团体少于11成员, 全球之星将保留决定权来操作或取消此行程, 成员必须接受该安排。
- 如遇特殊情况, 行程顺序、航班时刻表、膳食、酒店等如有变动, 恕不另行通知。
- 重大活动期间, 住宿可能会搬迁至其他城市, 恕不另行通知。
- 如因公众参与或恶劣天气情况导致参观地点已满或关闭, 将由其他地点替代。
- 所有导游均为中文导游, 如需英文导游, 可能会收取额外费用。
- 中英文版行程如有歧异, 以英文版为准。
- 作为旅行社, 我们对可能导致行程中断的航班延误不承担任何责任。
- 旅游票价不包括所有机场税、燃油附加费、签证申请费、小费、搬运费和所有个人费用。
- 如果团体超过20名乘客以上, 将有1名新加坡领队随同团队出发。